
1. Valg af dirigent:  

a. Sander 

2. Referent: 

a. Christoffer 

3. Tilstede:  

a. 18 medlemmer (inklusiv bestyrrelse) 

4. Året 2023 

a. Hektisk år. Masser af nyheder og fornyelser- SkillBikes. Booty builder, Løbebånd samt 

blandet udstyr i skiver, vægte. 

b. Der var forsvundet en masse udstyr i 2022 

c. Sammenarbejdet med DTU Sport har været en hård opstart, men det køre på skinner nu. Vi 

som de skulle lige lære hvordan de forskellige parter arbejder og hvordan der kan arbejdes 

sammen mod bedre sport på DTU. 

d. Men som altid ser vi som center fremaf mod bare at gøre det endnu bedre! 

5. Regnskab 2023 

a. Regnskab skal gøres bedre og mere fuldendt 

b. Der skal være bilag på alt og fokus på bedre håndtering 

c. Det har tidligere været manlgende bogføring 

d. Nogen der ønsker at få tilsendt budgettet når det er færdig udarbejdet inden det bliver 

sendt til DTU Sport? 

i. Nej 

e. Forsøger at gå i nul og ikke skabe profit hvilket er hvorfor vi ikke overføre større kapital fra 

forrige år. 

f. Der er brugt 163.000 på køb af maskiner og reperationer 

g. Der har været meget chaos i at der ikke har været adgang til netbanken 

i. Tidligere kasser ville ikke bare overdrage kontoen 

ii. Han har dog ikke været inde og bruge pengene på kontoen 

h.  

6. Kontigent. 

a. Vi holder fast i vores 450Kr. Vi er blevet anbefalet at hæve prisen da vores omkonstinger på 

medlems betalinger er steget grundet den nye betalings metode. 

b. Hvis den endelig skal stige så er engang om året fint og ikke hvert semester 

7. Allerede indkommne forslag. 

a. VI har fået lidt ønsker som stadig er udestående men er vores fokus der stadig. Det handler 

om Ro maskiner og pec dec ( multi ) maskine.  

b. Vi i bestyrelsen vælger altid med omhu hvad der indkøbes og står stærkt på vi gerne vil have 

medlemmes indput i beslutnignen for valget. 

c. Bestyrelsen vælger hvilke maskiner og specifikke typer/mærker det er 

i. De har en god deal med stairmaster 

d. Ønsker om hold. Vi har haft frivillige og ønsker det stadig. Vi støtter op om medlemmers 

initativer. 

e. Der ønskes større lokaler med mulighed for udbygning 

8. Eventuelt. 

a. Fremtidsplan 



b. Der har vi et enkelt punkt. Og det er det samme vi altid har. Centeret skal udvikle sig og 

føles ”nyt” mens det er velkendt. Det er derfor maskin valgtet som det ses ofte ligger på 

technogym og andet velkendt. 

c. Vil gerne imødekomme medlemmernes ønsker og bruge de penge det kræver 

d. Der er blevet sat væg op nede i fitness 

e. Der er blevet skruet lidt ned for højtalerne da det forstyrrede lokalerne og undervisningen 

ovenover fitness 

9. Ønsker 

a. Blocks til blockpulls and blocksquats 

b. Spejle til begge squatracks 

c. Macgrip – Trigrip – grip 

d. En leg extension der har mere vægt i bunden 

e. Stairmaster 

i. Da centret blev en del af DTU Sport fik de at vide at du kunne komme med ønsker 

om stairmaster 

ii. Ønske om at optage samtalen med DTU Sport om en trappe maskine 

iii. De er ekstremt dyre omkring 125.000 stykket uden tilbehør 

iv. Kræver en del at vedligeholde en stairmaster 

v. De er tit ude af drift i fitness centrene også 

vi. Technogym’s stairmaster koster mere men holder længere 

f. Et kabeltårn mere 

g. En ekstra bænk til bænkpress 

h. Calistenics håndtag 

i. Reperation af dips barene vedsiden af bestyrelses lokalet 

i. Generelt bare få fixet puderne 

j. Kigge på at få oprettet nogle træningshold 

i. Centret støtter 100% op om sådan nogel tiltage 

k. Medlemmerne ønsker mere plads og større lokaler hvor der er mere plads til at være 

10. Forslag 

a. Det er irreterende at folk ligger deres tasker på stolene 

i. Folk må også gerne sige til de andre medlemmer at de skal ryde op efter demselv 

b. Sæt plakater op om at man skal rydde op efter sig selv 

i. Sætte stickers op på spejlene hvor der står at man skal rydde op 

c. Træningsforslag til de forskellige maskiner 

i. Gerne med hvad man kan sætte på tårnet og hvordan træner med dem 

ii. Renaisance periodization 

iii. Jeff nipet 

iv. Måske bedre at der er fysiske sider da man ellers skal se 3 minutters reklame før 

man lærer øvelsen 

1. Måske lave et sted man kan dele sine programmer 

d. Sæt en ris og ros kasse op nede i centeret 

i. Events 

1. 1000 punds (kæmpe succes de andre semestre) d. 17 april 

2. Der må gerne komme mere reklamation for det 

ii. Evt. sommerhygge for medlemmer. 

iii. Kunne lave en fodboldkamp 



iv. Tag maskinerne udenfor og træn udenfor 

e. Ris og ros  

i. Det er hyggeligt at i er så snaksagelige 

ii. Det er hyggeligt at der er kommet planter i centret 

iii. Det er fedt der er kommet borde og elkedel dernede 

iv. Der kunne godt være bedre rengøring inde i cardio 

1. Alt på gulvet er det DTU der står for, så sørg for at anmelde det til DTU 

(Dalux Helpdesk) 

2. Omklædning bliver låst når der er fester i Verners 

3. Det er ikke altid der bliver gjor ordentligt rent og der bliver forsøgt på at 

raportere det når det bliver set 

11. Valg af bestyrelse 

a. Formand: Sander er eneste der stiller op og er blevet valgt 

b. Næstformand: Oliver er den eneste der stiller op og er blevet valgt 

c. Kasserer: Frederik er de eneste der stiller op og er blevet valgt 

d. Ordinært medlem: Line og Tobias stiller op. De er blevet valgt 


